
Grolsch zet gewaagde stap op Belgische markt 
 

Een nieuw bier in de Belgische markt zetten is niet bepaald een voor de hand liggende zet. Met al 

honderden verschillende bieren op de markt en een veelheid aan brouwerijen is België bierland bij 

uitstek. Toch probeert Grolsch nu juist daar zijn bier te lanceren. Sommigen vinden dit wellicht een dwaas 

plan, maar wij zien het eerder als een toekomstgericht project waarmee we laten zien hoeveel vertrouwen 

we hebben in ons bier en onze mensen. 

 

De karakteristieke en wereldbefaamde beugelfles kan veel goed voor ons doen in België. 

Horecagelegenheden en andere verkooppunten in het land willen zich in toenemende mate 

onderscheiden door een luxebier aan te bieden dat duidelijk anders is dan de bekende Belgische merken. 

De beugelfles past perfect in dit streven. 

 

Als de gedrevenheid van Mike Jansen, algemeen directeur van Grolsch in België, enige indicatie is voor 

het welslagen van dit project, dan kan het niet misgaan. "Ik wil bewijzen dat het marktaandeel van 

Grolsch in België kan groeien", legt hij enthousiast uit, "en daar richt ik me op dit moment vooral op. 

Onlangs hebben we enkele Belgische cafés overgehaald om in plaats van Belgische bieren uitsluitend 

Grolsch te gaan serveren. Dit bewijst dat zelfs de meest traditionele etablissementen kunnen en willen 

veranderen. We hebben nu een stevig fundament neergelegd voor een sterke aanwezigheid in België." 

 

Om het Belgische project een verdere duw in de rug te geven, heeft Grolsch onlangs deelgenomen aan 

een grote beurs in Gent. Alle grote bierbrouwers waren daar aanwezig. Onze stand, met een unieke bar 

rond het thema 'beugelfles', trok enorme belangstelling. 

 

België is een klein land, maar het is een land met een enorme biertraditie en daar zijn de mensen echt 

trots op. België is een van 's werelds belangrijkste bierproducenten—misschien niet in kwantiteit (al zijn er 

meer dan 110 brouwerijen en 600 biermerken), maar zeker wel in kwaliteit. Om zich met succes op deze 

markt te begeven, moet men van goeden huize komen, met bier van uitzonderlijke kwaliteit, dat is 

gebrouwen door een bedrijf met een rijke historie en een passie voor bier. 
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